

● តំបន់ស៊ីងអ៊ីក/ជោវហ៊ីងសែវ - ប៉ូលិសកោះតៃវ៉ាន់នៃមនុស្សមានធម៌មេតា

នៅចាំបានកាលពីកូនស្រីរបស់ខ្ញុំនៅតូចៗ

នៅថ្ងៃៗមានម្តងនូវពេលដែលវាឆ្កងខ្ពស់នៃភ្លើងស្តាប់

នៅពេលនោះមានប៉ូលិសមួយនាក់ឈរនៅទីនោះ

ខ្ញុំនិយាយទៅកាន់កូនស្រីខ្ញុំដោយសម្លេងតិចៗថា ត្រូវស្តាប់សម្តីម៉ាកណាកូន

ប្រសិនបើកូនមិនស្តាប់ឪពុកម្តាយលោកប៉ូលិសនឹងចាប់កូនយកទៅបាត់អី!

កូនស្រីខ្ញុំហាក់ដូចដឹងឬមិនដឹងបន្តិចបន្តួចរួចក៏ងកក្បាលយល់ព្រម។

ស្រាប់តែឮសូរសម្លេងមួយពីចម្ងាយស្រែកមកថា : “បងស្រីៗ

មិនអាចនិយាយបំភ័យកូនក្មេងទេណា

ចឹងតើៗបានជាអ្នកធ្វើការប៉ូលិសគេស្តាប់គ្រប់ៗគ្នា

ដោយសារតែអ្នកទាំងអស់គ្នាបង្អាត់កូនៗទទួលនូវដំបូរមានដោយមិនត្រឹមត្រូវ ”។

តាមពិតទៅម៉ិញៗដែលបាននិយាយសម្លេងតិចៗត្រូវបានលោកប៉ូលិសស្តាប់ឮ

ហើយ ខ្ញុំខ្មាស់គាត់ដោយមិនដឹងរកពាក្យអ្វីឆ្លើយតបវិញ

រួចក៏ទទួលបាននៃប្តីលិសដ៏ស្មោះត្រង់នៅប្រទេសតៃវ៉ាន់!

នៅថ្ងៃមួយនៅសាលារៀនរបស់កូនស្រីខ្ញុំមានកម្មវិធីជួបជុំមិត្តរួមថ្នាក់

ចែករំលែកគ្នា ប៉ាប៉ាជិះម៉ូតូឌុបពួកខ្ញុំ!

តាមពិតទៅខ្ញុំចង់ជិះផ្លូវកាត់នៅជុំវិញច្រកផ្លូវ

មានលោកប្តីលិស២នាក់ធ្លូតំណើរមក បញ្ជូនឱ្យប៉ាលឃប់សិន។

ទឹកមុខរបស់ខ្ញុំមានភាពដោយភ័យខ្លាចយ៉ាងខ្លាំង!

នូវពេលនោះមានលោកប្តីលិស១នាក់និយាយទៅកាន់ប៉ារបស់ខ្ញុំថា “បងប្រុសៗ

ផ្លូវនេះគឺជាផ្លូវមានតែទៅទេ មិនអាចជិះបញ្ជូនគេទេ!”

នៅពាក្យសម្តែងនៃនាំហើយមិនបានផ្អាកប៉ាទេ បែលជាប្រើចិត្តគំនិតល្អវិញ។

ប៉ាប៉ាហៅខ្ញុំនាំកូនស្រីតូចខ្ញុំទៅសាលារៀនសិន

ដើម្បីជាសារាងកុំឱ្យក្មេងខកចូលសាលារៀន!

នៅពេលនោះលោកប្តីលិសបានពិនិត្យប័ណ្ណបើកបរលោកប៉ារួចរាល់ហើយ

មើលមុខពួកយើងហើយបានប្រាប់ថា ថ្ងៃក្រោយកុំជិះបញ្ចុះផ្លូវគេចឹងទៀត!

ប្រសិនផ្អាកពិន័យ៩០០យាន់ចិនតែវ៉ាន់គឺថ្ងៃណាស់ណា!

ប្រញាប់ជូនកូនទៅរៀនចុះ! កូនស្រីជិតខកម៉ោងចូលសាលារៀនហើយ!

ប៉ូលិសនៅប្រទេសតៃវ៉ាន់ពិតជាមានក្តីមេតាធម៌ណាស់!

ជាងរាល់ពេលវ៉ាកងតូចឬធំភាគច្រើននាំកូនស្រីទៅជួបឪពុកម្តាយខ្ញុំ

នៅឯកមិនដីគោក

ជាងរាល់ពេលមុនពេលឡើងយន្តហោះខ្ញុំអោយកូនស្រីខ្ញុំទទួលមើលការខុស

ត្រូវលើលិខិតឆ្លងដែនឬវ៉ាលីអូសដោយខ្លួនឯងផ្ទាល់ រួចដើរទៅមុខមុនខ្ញុំ

មានថ្ងៃ១ កូនស្រីខ្ញុំបានចូលទៅរួចមុន

នូវពេលដែលខ្ញុំកំពុងបញ្ជាក់លិខិតឆ្លងដែនរួចរាល់

តាមពិតទៅលោកប៉ូលិសកំពុងអង្គុយពិនិត្យឯកសារទេស្រាបតែងើបឈរឡើង

ស្រែកប្រាប់ខ្ញុំថា

អរគុណដែលអ្នកបានបង្អាត់បង្រៀនកូនឱ្យចេះរៀននូវភាពឯករាជមិនចាំបាច់គេ

ជាជួយ អរគុណអ្នកបង្រៀននូវក្មេងជំនាន់ក្រោយនៅតែវ៉ាន់!

នៅពេលនោះភ្ញៀមៗ ខ្ញុំគិតយល់ថាវំកើមវំជួញចិត្តយ៉ាងខ្លាំង!

នៃពាក្យសរសើរនិងភាពជឿជាក់ចេញពីមាត់លោកប៉ូលីសហ្នឹង!

ប៉ូលីសកោះតែវ៉ាន់ពិតជាមនុស្សមានធម៌មេតាណាស់!